
ANYKŠČIŲ RAJONO SAVIVALDYBĖS 

JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

 

2021 m. gruodžio 28 d. Nr. 1-JT-09 

Anykščiai 

 

Posėdis įvyko 2021 m. gruodžio 28 d. 14:00 val. 

Posėdžio pirmininkas Šarūnas Grigonis 

Posėdžio sekretorė  Inga Beresnevičiūtė 

Dalyvavo nariai: Ema Abramovaitė, Elidijus Mažvyla, Dangira Nefienė, Silvija Sakevičiūtė, Augustė 

Simanonytė. 

Nedalyvavo nariai: Emilija Bieliauskaitė, Saulė Ugnė Pakalnytė, Andželika Zlatkutė, Mindaugas 

Sargūnas. 

Pastaba. Posėdis vyko nuotoliniu būdu realiuoju laiku elektroninių ryšių priemonėmis. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl SJRT į(si)vertinimo anketos. 

2. Dėl jaunimo užimtumo vasarą ir integracijos į darbo rinką programos. 

3. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos rezoliucijos. 

4. Dėl Lietuvos ir Europos jaunimo metų minėjimo. 

5. Kiti klausimai.  

Š. Grigonis, Savivaldybės jaunimo reikalų tarybos pirmininkas, posėdyje dalyvauja 6 Jaunimo reikalų 

tarybos nariai, kvorumas yra. Prašau susipažinti su numatyta posėdžio darbotvarke, pateikti 

pasiūlymus, pastebėjimus. Pastabų nėra. Skelbiamas balsavimas: kas už tai, kad būtų pritarta pateiktai 

posėdžio darbotvarkei.  

Balsavimas: už – 6, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA: Pritarti posėdžio darbotvarkei. Posėdį organizuoti pagal pateiktą darbotvarkę.  

 

1. SVARSTYTA. Dėl SJRT į(si)vertinimo anketos. 

Š. Grigonis. Pagal savivaldybių jaunimo reikalų tarybų veiklos organizavimo ir vertinimo 

rekomendacijas,  patvirtintas Jaunimo reikalų departamento prie Socialinės apsaugos ir darbo 

ministerijos (toliau – JRD) direktoriaus 2019 m. gegužės 6 d. įsakymu Nr. 2V-105 (1.4) ,,Dėl 

savivaldybių jaunimo reikalų tarybų veiklos organizavimo ir vertinimo rekomendacijų patvirtinimo“, 

Savivaldybės jaunimo reikalų taryba kasmet  įsivertina savo veiklą pagal JRD siūlomus kriterijus. Prieš 

posėdį siunčiau visiems susipažinimui lentelę. Šią lentelę siųsime į Jaunimo reikalų departamentą. 

NUTARTA: Pritarti Jaunimo reikalų tarybos veiklos įsivertinimui ir išsiųsti (pridedama 4 l.). 

2. SVARSTYTA. Dėl jaunimo užimtumo vasarą ir integracijos į darbo rinką programos. 

Š. Grigonis. Siekdami išsiaiškinti poreikį, įdarbinant jaunuolius vasaros atostogų metu š. m. lapkričio – 

gruodžio mėn. el. paštu atlikome darbdavių apklausą. Klausėme, ar darbdavys per paskutines dvi 

vasaras buvo įdarbinęs 14–19 m. amžiaus jaunuolius ir  kiek planuotų jų įdarbinti 2022 m. vasarą. Iš 26 

atsakiusių darbdavių 14 nurodė, kad 2021 m. vasaros atostogų metu buvo įdarbinę moksleivius (5 

nurodė, kad įdarbino 26). 2022 m. vasarą 13 darbdavių planuoja įdarbinti šios amžiaus grupės jaunimą. 

5 darbdaviai nurodė, kad įdarbintų 25–26, kiti konkrečių skaičių nenurodė. Apklausos rezultatai rodo, 

kad darbdaviai Anykščių rajone pasitiki mokyklinio amžiaus jaunimu. Vyksta diskusijos. Ar sutinkate, 



kad teiktume siūlymą savivaldybės merui ir administracijos direktoriui dėl jaunimo užimtumo vasarą ir 

integracijos į darbo rinką programos Anykščių rajone įgyvendinimo. Vyksta diskusijos. 

Balsavimas: už – 6, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA. Teikti siūlymą Anykščių rajono savivaldybės merui ir administracijos direktoriui dėl  

jaunimo užimtumo vasarą ir integracijos į darbo rinką programos Anykščių rajone įgyvendinimo. 

3. Dėl LiJOT rezoliucijos savivaldybėms. 

Š. Grigonis. Antradienį, 2021 m. gruodžio 28 d., gavome Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos   

rezoliuciją dėl jaunimo iniciatyvų bei programų finansavimo savivaldybės lygmeniu proceso. 

Rezoliucijoje siūloma jaunimo iniciatyvų finansavimo konkursų nuostatuose užtikrinti galimybę 

jaunimo neformalioms grupėms, globojamoms kitų juridinių asmenų, pretenduoti į savivaldybės 

administracijų skiriamą finansavimą teikti projektų paraiškas metų eigoje, o ne vieną kartą per metus. 

Vyksta diskusijos.  

NUTARTA: Atsižvelgti į rezoliucijoje išvardintus siūlymus rengiant jaunimo užimtumo skatinimo 

projektų finansavimo aprašą.  

4. Dėl Lietuvos ir Europos jaunimo metų minėjimo. 

Š. Grigonis. Praeitame posėdyje kalbėjome apie tai, kad 2022-ieji metai paskelbti Lietuvos jaunimo 

metais, 2022-ieji taip pat ir Europos jaunimo metai. Kuo mes, kaip jaunimo reikalų taryba, galėtume 

prisidėti prie jų minėjimo. S. Sakevičiūtė. Manau miesto šventės metu galėtume pristatyti jaunimo 

politiką, inicijuoti jaunimui skirtą pokalbių forumą ir kitų panašių veiklų. Šį klausimą svarstant būtų 

aktualu, kad ir mūsų tarybos nariai, atstovaujantys jaunimą, įsijungtų į diskusiją ir galėtų teikti 

pasiūlymus savo nuožiūra dėl galimų renginių. I. Beresnevičiūtė. Gruodžio pradžioje siunčiau raštą 

švietimo, kultūros įstaigoms, su jaunimu dirbančioms organizacijoms dėl Jaunimo metų paminėjimo. 

Atsakydamos į raštą įstaigos ir organizacijos minėjo, kad organizuos renginius Jaunimo metams ir 

tarptautinei jaunimo dienai paminėti, įvairias sportines veiklas, orientacines varžybas, kūrybines 

dirbtuves ir kitas veiklas, pretenduos į įvairių fondų finansavimo konkursus ir įgyvendins veiklas su 

jaunimu iri jaunimui. Vyksta diskusijos.   

 

Posėdžio pirmininkas    Šarūnas Grigonis 

Posėdžio sekretorė    Inga Beresnevičiūtė 


